

【工安衛中心活動公告】

呼吸道疾病疫情升溫，病毒變異，為提升職場人員及社區對新冠肺炎病毒(XBB)有群體免疫之目的，特辦理免費「**新冠肺炎疫苗**」施打活動，歡迎符合以下資格及有意願同仁踴躍登記!!

- 活動日期：**112年12月27日(三)**，11:00~12:00
- 接種對象：有意願接種疫苗(台/外籍)同仁、訪客來賓、員工眷屬、社區民眾。
- 活動地點：泰詠電子股份有限公司，一樓大會議室
- 協辦單位：新竹市衛生局_香山衛生所醫護團隊
- 報名請洽：職護 郭姵佳 分機 128、Mail 或透過單位主管報名
(意願調查及報名至 **112/12/20(三)**，12:00 截止)

[\\192.168.1.20\PublicFolder_公用檔案\2023年活動報名登記表\112年新冠肺炎疫苗\(XBB.1.5\)免費接種意願登記表.xlsx](#)

- 接種條件：
 - (1).12歲以上成人。
 - (2).**需與流感疫苗施打間隔天7以上。**
 - (3).對雞蛋及疫苗無過敏與不良反應者。
 - (4).112年沒有施打過任何新冠肺炎(菌株)疫苗者。
 - (5).112年已施打過新冠肺炎(BA.4/5 菌株)疫苗，已經>3個月以上者，可補打最新莫德那(XBB.1.5 菌株)疫苗。
 - (6).三個月內未確診感染新冠肺炎者。

- 活動流程：
 - (1).健康評估。(2).疫苗施打。(3).觀察。

- 接種疫苗小叮嚀：

- (1).攜帶健保卡及小黃卡。
- (2).施打部位痠痛、腫脹；少數人會出現發燒、頭痛、倦怠等症狀。
- (3)接種疫苗後，應多喝水。



【Industrial Safety and Health Center Activity Announcement】

The respiratory disease epidemic is heating up and the virus is mutating. In order to improve the herd immunity of workplace workers and communities against the new coronavirus (XBB.1.5), A free "COVID-19 vaccine" vaccination event is specially organized. Colleagues who meet the following qualifications and are willing to register are welcome!

- Event date: **December 27, 2020 (Wednesday), 11:00~12:00**
 - Vaccination targets: colleagues (Taiwanese/foreign) who are willing to be vaccinated, visitors, family members of employees, and people in the community.
 - Event location: Topunion Electronics Co., Ltd., large conference room on the first floor
 - Co-organizer: Hsinchu City Health Bureau_Xiangshan Health Center Medical Team
- To register, please contact: Occupational Nursing Miranda extension 128, email or register through the unit supervisor

(Willingness survey and registration will be completed on 11/27/20 (Wednesday), closing at 12:00)

[\\192.168.1.20\PublicFolder_Public](#) File\2023 Event Registration Form\112 New Coronavirus Vaccine (XBB.1.5) Free Vaccination Willingness Registration Form.xlsx

- Vaccination conditions:

(1).Adults over 12 years old.

(2). There needs to be at least 7 days between administration of influenza vaccine.

(3). Those who are not allergic or have adverse reactions to eggs and vaccines.

(4) Those who have not received any COVID-19 (strain) vaccine in 112 years.

(5). Those who have been vaccinated against COVID-19 (BA.4/5 strain) for more than 3 months can be re-vaccinated with the latest Moderna (XBB.1.5 strain) vaccine.

(6). Those who have not been diagnosed with COVID-19 infection within three months.

- Activity process:

(1).Health assessment.

(2).Vaccine administration.

(3).Observation.

- Tips on vaccination:

(1) .Bring your health insurance card and small yellow card.

(2) .Soreness and swelling at the injection site; a few people may experience fever, headache, fatigue and other symptoms.

(3) .After vaccination, you should drink more water.

